
 
 

東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 034/19-20 

校園大使社交禮儀訓練班 

 

敬啟者： 

 

    為了增進學生與人溝通的技巧及提升其自信心，本校將為校園大使安排社交禮儀訓練班，相關

活動日期有所變更，詳情如下： 

 

日期 : 5/2 (三)、 7/2 (五)、12/2 (三)、14/2 (五) 

時間 : 下午 4:00-5:30 

地點 : 1D班房 

費用 : 全免 (活動費用為$245，全數學校資助) 

 

上述課程費用由校方承擔，惟同學必須出席所有課節。完成整個課程的學生，將會獲得證書一張。請於

一月十三日(星期一) 將已填妥之回條逕交歐婉嫻老師。如對上述課程有任何查詢，請致電 2443 9899 與 

歐婉嫻老師聯絡。 

 

  此致  

貴家長  

 

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 _______________________謹啟 

                             (陳妙霞) 

 

二零二零年一月十日 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

                              東華三院馬振玉紀念中學                     班號:       

活動通告 034/19-20 

校園大使社交禮儀訓練班 

 

敬覆者：本人為         班學生                   之家長，已知悉上述活動事宜，並會督促敝子弟準時

出席上述課節。 

   

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

家長簽署：_________________ 

 

  家長姓名：_________________ 

二零二零年   月    日 

 

 
 

 
 
 
 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 034/19-20 

Social Courtesies Training Workshop 
 
10th January 2020 
 
Dear Parents 
 
In order to equip students with communication skills and build up their self-confidence, our school has 
organised a social courtesies training workshop for them. The workshop has been rescheduled and the 
details are as follows: 
 

Date : 5/2 (Wednesday), 7/2 (Friday), 12/2 (Wednesday), 14/2 (Friday) 

Time : 4:00pm - 5:30pm 

Venue : 1D Classroom 

Charge : Free (Original price: $245, full subsidy is provided by the school.) 

 
Please kindly return the signed reply slip on 13th January 2020 (Monday) to Miss Au Un Han. Please free 
feel to contact Miss Au Un Han on 2443 9899 if you have any questions.  
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 


